
 
 

 

Agenda Algemene Ledenvergadering T.C. Nijmegen-Quick 2023  

 
 

Datum:  Dinsdag 28 maart 2023 om 20.30 uur 

Locatie:  Clubgebouw (Nijmeegsebaan 141 te Nijmegen) 

 

 

Agendapunten 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 20.36 uur en stelt de agenda ongewijzigd vast.  

 

2. Mededelingen en berichten van verhindering 

Van diverse leden heeft het bestuur een bericht van verhindering ontvangen. Afwezig met 

kennisgeving zijn de leden H. Buursen, J. Draaisma, A. Kruithof, Chr. de Meijer, S. Staals,  

L. Thijssen, M. Verheesen en L. Verheesen-Palmen. 

 

3. Notulen van de algemene ledenvergadering d.d. 31 mei 2022 (zie website) 

De notulen worden zonder vragen of opmerkingen van de ALV goedgekeurd.  

 

4. Jaarverslag 2022 (zie website) 

Bestuur – ledenaantal rond 990 december 2022. Het aantal bestuursleden is de afgelopen 

gedaald. Er is behoefte aan een extra algemeen bestuurslid. 

 

Competities en toernooien – de competities en het open toernooi hebben in 2022 doorgang 

kunnen vinden. Er is veel belangstelling onder de leden om hieraan mee te doen.  

 

Barcommissie – het is ieder jaar een uitdaging om de barplanning rond te krijgen. Er zijn veel 

herinneringen nodig. Er wordt ook vaak op het laatste moment afgemeld.  

Maatregelen: Extra bardiensten worden beloond via een vergoeding op de ledenpas. En er mag 

in 2023 geen competitie gespeeld worden als er geen bardienst is ingepland. De ALV doet de 

suggestie om de bardienst gezelliger te maken, door bijvoorbeeld 2x per jaar een bardienst te 

doen met z’n tweeën. Ook het verloten van een gratis lidmaatschap onder de snelle inschrijvers 

wordt geopperd, alsmede het in rekening brengen van het afkoopbedrag na een aantal 

reminders.  

 

Sponsorcommissie – er zijn diverse nieuwe sponsoren bij gekomen in 2022. Het streven is om in 

2023 alle banen met een sponsordoek te hebben behangen.  

 

Jeugdcommissie – we hebben een stabiel aantal jeugdleden, er wordt enthousiast meegedaan 

aan de competities en ook de Quick Classics en er worden veel activiteiten georganiseerd. TSTK 

pakt de jeugdlessen goed op, wat ook bijdraagt aan het werven en/of behouden van jeugdleden. 

In 2022 is Tenniskids blauw gestart (voor kids vanaf 6 jaar).  



Communicatiecommissie – de nieuwsbrieven worden goed gelezen. Er is een activiteitenkalender 

2023 gemaakt om overzicht te geven van de activiteiten die in het jaar worden georganiseerd 

(ook om activiteiten tijdig onder de aandacht te brengen).  

 

Voorts is een enquête onder circa 800 leden gehouden. Circa 30% van de leden heeft 

gereageerd. Hieruit blijkt o.a. dat de tennistrainingen goed worden ontvangen, maar dat de 

communicatie over de trainingen etc. duidelijker kan. Daarom is een nieuwsbrief special 

uitgebracht over TSTK en de trainingen. Er zijn veel ideeën voor nieuwe activiteiten, maar er is 

weinig animo om iets te organiseren.  

 

5. Financieel overzicht 2022 (ter vergadering bijgevoegd) 

a. Jaarcijfers 2022 T.C. Nijmegen-Quick  

Negatief resultaat van € 60k begroot voor 2022 in verband met inhaalslag groot onderhoud. 

Fors hogere opbrengsten dan begroot in verband met hoger ledenaantal, meer sponsoren en 

een hoge barafkoop (meer dan 100 leden). Kosten lager dan begroot door incidentele 

meevallers (zoals fusie stichting/vereniging niet doorgegaan, compensatie KNLTB voor 

dubbele incasso).  

De ALV heeft geen opmerkingen bij de jaarcijfers 2022. 

 

b. Verslag kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Herman Joosten, Simon Broecheler en Muller, heeft 

de financiën bekeken en heeft geen onvolkomenheden aangetroffen.   

 

c. Décharge bestuur 

De ALV verleent décharge aan het bestuur.  

 

d. Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie 

Vorig jaar is gekozen voor een commissie van 3 personen, omdat ook de cijfers van de 

stichting worden bekeken. Besloten wordt om ieder jaar 1 persoon te vervangen. Bas 

Leempoel is bereid om komend jaar toe te treden tot de kascontrolecommissie. De huidige 

leden van de kascontrolecommissie blijven ook aan. Daarmee bestaat de 

kascontrolecommissie komend jaar uit 4 leden.   

 

6. Verkiezing nieuwe bestuursleden 

a. Aftredend, niet herkiesbaar: Anais Dufour (penningmeester)  

b. Aftredend, herkiesbaar: Karlijn Breunissen (algemeen lid) 

De ALV keurt goed dat Karlijn Breunissen wordt benoemd als bestuurslid voor een nieuwe 

periode van 3 jaar.  

c. Nieuw verkiesbaar: Joost Nieuwenhuis (penningmeester) 

De ALV keurt goed dat Joost Nieuwenhuis wordt benoemd als bestuurslid (penningmeester) 

voor een periode van 3 jaar. Opgemerkt wordt dat Joost Nieuwenhuis ook penningmeester 

van de stichting is; er wordt gevraagd of dat is toegestaan, welke vraag bevestigend wordt 

beantwoord door het bestuur.   

 

  



7. Samenwerking tussen T.C. Nijmegen-Quick (vereniging) en Stichting Parkbeheer  

Nijmegen-Quick (stichting) 

Iedere bestuursvergadering wordt gezamenlijk gehouden. Helder, transparant, een geheel. Een 

fusie tussen beide kost te veel geld, omdat geen vrijstelling van overdrachtsbelasting kan worden 

verkregen.  

 

8. Begroting 2023 (ter vergadering bijgevoegd) 

Joost Nieuwenhuis licht als nieuwe penningmeester van de vereniging de begroting 2023 toe.  

 

Bas Leempoel geeft aan dat in de notulen van de ALV 2022 is opgenomen dat de winterleden 

geen “echte leden” zijn.  

 

Okke Kamps geeft aan het begrote sponsorbedrag van € 4k aan de lage kant te vinden. Afgezien 

van vorig jaar (veel meerjarenafspraken) is dit echter meer dan in voorgaande jaren het geval is 

geweest. Er wordt ook gekeken naar sponsoring in de vorm van “gratis” investeringen c.q. 

korting (koeling Inbev).  

 

Gevraagd wordt welke leden onder de 9 overige leden vallen. Dit zijn de 5 ereleden, de trainers 

en medewerker(s). 

 

De vraag wordt gesteld hoe de incasso van de contributie verloopt. Dit verloopt goed. Op dit 

moment is de inning van de contributie 2023 reeds afgerond.  

 

De ALV vraagt of er nagedacht is over de inning van contributie in termijnen. Toegelicht wordt 

dat hier mogelijkheden voor zijn en dat dit incidenteel gebeurt op basis van afspraken met 

individuele leden. Ook de gemeente biedt ondersteuning op dit gebied. 

 

Stichting Parkbeheer 

Lucas Brans licht namens de stichting de samenwerking met de vereniging nader toe. De stichting 

vergadert 1x per kwartaal. Daarnaast sluiten de bestuursleden van de stichting aan bij iedere 

bestuursvergadering van de vereniging.  

De statuten en de samenwerkingsovereenkomst tussen stichting en vereniging worden op dit 

moment op actualiteit getoetst en waar nodig aangepast.   

Er is een meerjarenonderhoudsplan (10 jaar) opgesteld door een onafhankelijk bureau. Hier 

blijken uitdagingen uit. Het dak van het clubhuis moet bijvoorbeeld binnen afzienbare tijd 

vervangen worden, evenals de vloer, het ventilatiesysteem, de keukenapparatuur etc. 

Het energieverbruik neemt nu af, maar de kosten zijn gestegen. De ledverlichting heeft de kosten 

enigszins beperkt. De status van de banen is opnieuw beoordeeld en baanonderhoud blijkt op 

basis van een advies hierover op zeer korte termijn noodzakelijk (kosten circa € 200k).    

Het is wenselijk om de banen in 2023 te vervangen vanwege de BOSA-subsidie die dit jaar nog 

kan worden verkregen (deze subsidie bestaat waarschijnlijk in 2024 ook nog, maar de 

tegemoetkoming zal waarschijnlijk lager worden).  

 

Meerjarenonderhoudsplan 

Er is financiering nodig van de bank om vervanging van de banen te kunnen realiseren. Die 

vervanging is op korte termijn noodzakelijk om te voorkomen dat de banen straks afgekeurd 

worden en er niet meer getennist kan worden.  

 



Er is nagedacht over de investering in zonnepanelen. Hobbels: kosten, grootverbruikaansluiting, 

capaciteit bedrijven die zonnepanelen plaatsen, afbouw salderingsregeling. Besloten is om dit 

voorlopig even te parkeren. De ALV oppert dit als sponsorobject te financieren.  

 

Joost Nieuwenhuis licht de meerjarenbegroting toe, zoals deze ook richting de bank is 

gepresenteerd. Om de vervanging van de banen mogelijk te maken, is een contributieverhoging 

noodzakelijk.  

 

De ALV oppert om leden te vragen om een extra bijdrage (bovenop de contributie) te betalen ter 

financiering van investeringen.  

 

9. Voorstel contributie 2024 

Het voorstel wordt gedaan om de contributie voor de verschillende lidmaatschappen te 

verhogen. Het voorstel wordt ter stemming gebracht en unaniem goedgekeurd door de ALV.  

 

Gevraagd wordt of het introductiegeld moet worden verhoogd (nu € 4,50). In 2022 is ongeveer  

€ 1.000 aan inkomsten uit introductiegeld gegenereerd. Wintertennissers introduceren vaak 

tennissers. Maximeren aantal keren? Of verhoging introductiegeld naar bijvoorbeeld € 10,00?  

Besloten wordt om hiernaar te kijken en een voorstel te doen.  

   

Meet & Play wordt binnenkort geïntroduceerd (= kennis maken met tennis). Geïnteresseerden 

krijgen de mogelijkheid om een baan te huren. De praktische zaken hieromtrent moeten nog 

bekeken worden.  

 

Het idee wordt geopperd om korting te verlenen op de contributie bij het aanbrengen van een 

nieuw lid. Het bestuur zal dit idee nader bezien.  

 

10. Voordracht erelid 

In het verleden werd clubblad Kwik Kwak uitgegeven. In de Kwik Kwak van januari 1998 staat de 

samenstelling van de Technische Commissie (25 jaar geleden). Hiertoe behoorde onder meer Leo 

Schrijver. Hij is al vele jaren actief betrokken bij onze club en het bestuur draagt hem dan ook 

voor als erelid van T.C. Nijmegen-Quick.  

  

Het bestuur brengt het erelidmaatschap van Leo Schrijver in stemming. De ALV gaat unaniem 

akkoord.  

 

11. Rondvraag 

Wout Eikendal vraagt of er in de statuten geen voorwaarden voor stemming staan. Is er geen 
quorum nodig? Jan Willem antwoordt dat voor de besluiten van vanavond geen quorum nodig is. 
In de statuten staat waarvoor een quorum wel nodig zou zijn. 
 
Wout Eikendal zou de activiteitenkalender graag op groter formaat zien en ook buiten. Het 
bestuur is het daarmee eens en gaat het regelen.  
 
John Donners vraagt of de vereniging ook aan mogelijkheden denkt om giften/legaten te 
ontvangen. Het bestuur zal dit bespreken in een volgende bestuursvergadering. 
 
Bas Leempoel vraagt naar de mogelijkheden om de zaterdagcompetitie naar de ochtend uit te 
breiden. Het bestuur zal blijven kijken naar mogelijkheden, maar de beschikbaarheid op 



zaterdagochtend is beperkt vanwege vrij spelen en tennislessen. Misschien kan een team nog 
eerder op de ochtend starten.  
 
Leo Schrijver vraagt zich af of er tijdens de zaterdagcompetitie ruimte is in het clubhuis voor  
8 thuisspelende teams (en hun tegenstanders). Sowieso zullen stoelen van buiten naar binnen 
moeten, maar er zijn te weinig tafels. Misschien biedt de ruimte onder de terrasoverkapping 
mogelijkheden.  
 
Roeland van Meerten bedankt beide besturen en Fabienne Lansink voor hun inzet.  
 

12. Sluiting  

Jan Willem sluit de vergadering rond 23.00 uur. 
 
Jan Willem bedankt eerst Anais voor haar penningmeesterschap en reikt haar vervolgens de 
brassard uit als dank voor haar jarenlange activiteiten o.a. in het bestuur en rond de 
clubkampioenschappen. 
 
Jan Willem dankt alle leden voor hun aanwezigheid en betrokkenheid. 
 
 
 

Vastgesteld in de Algemene Ledenvergadering op 28 maart 2024 
 

de voorzitter,                                                  de secretaris, 
 
 

 

 

J.W. Lutje Schipholt                                       C. Akker 
 


